

2012 香港青少年 3D 動畫創作大賽 「我的社區」 報名表

Entry Form for Hong Kong Youth 3D Animation Competition 2012 "My Neighbourhood"

* 請刪去不適用者 / Please delete as appropriate

| | | | |
|---|--|-----------------------------|------------|
| 參加組別： Division: | *小學組 /中學組 I (一分鐘短片) / 中學組 II (三分鐘短片) *Primary Division /Secondary Division I (1 Minute Animation) /Secondary Division II (3 Minutes Animation) | | |
| 隊員姓名： Name of Team Member: | 1 (中文 Chinese) (隊長 Team Leader) | (英文 English) | 年級 Grade : |
| 隊員姓名： Name of Team Member: | 2 (中文 Chinese) (中學組適用 For participants from secondary school) | (英文 English) | 年級 Grade : |
| 隊員姓名： Name of Team Member: | 3 (中文 Chinese) (中學組適用 For participants from secondary school) | (英文 English) | 年級 Grade : |
| 隊員姓名： Name of Team Member: | 4 (中文 Chinese) (中學組適用 For participants from secondary school) | (英文 English) | 年級 Grade : |
| 電郵地址：(隊長) Email Address: (Team Leader) | 聯絡電話：(隊長) Contact Phone No.: (Team Leader) | | |
| 所屬學校： Name of School: | | | |
| 指導老師： Name of Teacher: | 電郵地址： Email Address: | 聯絡電話： Contact Phone No.: | |
| 學生工作坊： Student Training Workshop: | Autodesk Maya / Autodesk 3ds Max / 不需要 Not required * *參賽者可選擇以上一項培訓課程(請刪去不適用者) Participants can choose one of the above training workshops(Please delete as appropriate) | | |
| 參賽者簡介會： Participant Briefing Session: | 2012 年 6 月 28 日(星期四)於香港理工大學 ST111 室舉行。To be held at ST111, Hong Kong Polytechnic University on 28 June 2012 (Thursday) 只供已報名之參賽者，並將個別通知有關詳情。Only for registered participants. Details will be informed individually. <input type="checkbox"/> 會，將會有 ____ 人出席。 Yes, ____ person(s) will attend. <input type="checkbox"/> 不會。 No. | | |
| 簽署： Signature: | 隊長 Team Leader 隊員 Team Member 隊員 Team Member 隊員 Team Member | 日期： Date: | |

備註：

1. 主辦機構獲得參賽同學授權，在與是次比賽有關的活動中使用其參賽作品的全部或部份內容，而有關活動並不限於參賽作品的網頁發表、刊印及展覽。大會不會就此另行通知或付酬。
2. 所有優勝作品版權均屬於創作者所擁有，但大會有關使用、改編及修改該優勝作品，並有權向公眾展示，展覽及／或提供有關作品的任何部份或全部，而不作另行通知。
3. 除主辦機構外，任何人士，除非預先得到該創作者的書面授權，否則嚴禁複製、改編、分發、發佈或向公眾提供該等版權作品。
4. 入圍參賽同學必須出席由主辦機構安排與是次比賽有關的宣傳活動。
5. 主辦機構的職員及其家屬均不得參加「2012 香港青少年 3D 動畫創作大賽」。
6. 主辦機構保留更改比賽規則及其他安排的權利(包括獎品)，毋須先行通知參賽者。
7. 與比賽有關的一切事宜，以大會的決定為最後裁決。
8. 有關比賽的詳情請瀏覽 <http://sic.newgen.org.hk>，或登入「活動花絮」瀏覽歷屆「香港青少年 3D 動畫創作大賽」的得獎作品。

Remarks:

1. The organisers shall be deemed to have been authorised to use all or any parts of their entries for the activities relating to the Competition including but not limited to website release, publication and exhibition of the entries. No separate notification or payment will be given to the participants.
2. All the copyrights of the winning entries will remain with the participants, but the organisers may use, adapt and amend the winning entries, and to display, exhibit and/or make available all parts or any part of the winning entries, without further notification.
3. Unless with the prior written authorisation from the participants, no person other than the organisers shall be allowed to duplicate, adapt, distribute, release or make available such copyrighted works.
4. Shortlisted participants must attend related promotional activities arranged by the organisers.
5. Staff members of the organisers and their families are not eligible to participate in the **Hong Kong Youth 3D Animation Competition 2012**.
6. The organisers reserve the right to amend the rules and other arrangements (such as the prizes) without prior notice.
7. The organisers' decision on all matters relating to the Competition will be final.
8. For further details, please visit <http://sic.newgen.org.hk>, or click into "Highlights" for past winning entries.